

ABSTRAK

PK. Pramesty Mandiri Kuningan mangrupikeun perusahaan anu bergerak di industri kayu. . Masalah anu lumangsung dina PK. Pramesty Mandiri, nya éta dina ngokolakeun laporan kauangan anu teu luyu jeung prinsip akuntansi sangkan teu boga laporan laba rugi jeung neraca, ku kituna pausahaan can ngalaksanakeun analisa tingkat profitabilitas.

Tujuan tina ieu panalungtikan pikeun mikanyaho tingkat profitabilitas dina PK. Pramesty Mandiri Kuningan sarta pikeun manggihan halangan dina ngaronjatkeun tingkat Profitability. Méthode anu digunakeun dina ieu panalungtikan nya éta méthode kuantitatif kalayan pendekatan déskriptif. Téhnik ngumpulkeun data primér dilaksanakeun ngagunakeun obsérvasi non-partisipan jeung pedoman wawancara terstruktur sedengkeun data sekundér dicandak tina data dina wangun dokumén, jurnal jeung internét. Téhnik analisis data anu digunakeun nyaéta nganalisis laporan laba rugi jeung neraca kalawan analisis rasio Profitability sarta menyimpulkan hasil ku ngabandingkeun rasio Profitability baku nurutkeun cashmere.

Hasil tina ulikan ieu nunjukkeun yén dumasar kana rasio Profitability: (a)Margin Untung KotorDina 2020-2021, aya panurunan 4% ti 2020 tina 51% dina 2021 tina 47% alatan naékna harga bahan baku jeung pausahaan ngalakonan pangwangunan. (b)Margin Laba BersihTaun 2020-2021 turun 1% ti taun 2020 19% dina taun 2021 jadi 18% ku kituna dumasar kana rasio standar pausahaan aya dina kriteria anu cukup. (c)Balik deui kana Investasitaun 2020-2021 turun 4% ti taun 2020 38% dina taun 2021 34% alatan ngaronjatna biaya operasional, sanajan ngalaman turunna pausahaan bisa ngamangpaatkeun aset-asetna pikeun meunangkeun kauntungan anu hadé (d)Balik deui ka EquityDina taun 2020-2021 turun 3% ti taun 2020 jadi 38% dina taun 2021 35% alatan pausahaan nambahan modal dina usahana sahingga dumasar kana standar rasio pausahaan aya dina kriteria anu cukup.

Saran pikeun PK. Pramesty Mandiri Kuningan dipiharep bisa nangtukeun harga jual saluyu jeung biaya bahan baku jeung biaya operasional sangkan pausahaan henteu ngalaman panurunan dina panghasilan dumasar kana rasio profitabilitas jeungPK. Pramesty Mandiri Kuningan dipiharep bisa merhatikeun sabada nambahan modal atawa mekarkeun usaha sangkan teu ngurangan pulangan aset dina meunangkeun kauntungan.

Kecap Konci:Rasio Profitability